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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katali n

az Országgyű lés Elnöke részére

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

„Homályos az örökségvédelmi üvegzseb?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Dr . Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Ön minisztersége idején létrejött, igen vitatott m űködésű Kulturális Örökségvédelmi
Szakszolgálat (KÖSZ) a jogszabályi elő írásoknak megfelel ően köteles (lenne) — többek között
— a nettó ötmillió Ft érték feletti szerződéseit közzétenni .
A KÖSZ honlapján az üvegzseb oldalakon a 2008-as év lezárul augusztus 10-én, a 2009-e s
évbő l pedig egyetlen adat sem szerepel .
Ha ennek az az oka, hogy azóta nem kötött a KÖSZ szerződést, akkor ideje lenne
elgondolkodni a szervezet létjogosultságáról . Ha kötöttek ilyen értéket meghaladó szerződést,
és az erre vonatkozó tájékoztatást elmulasztották, az további kérdéseket vet fel . . . Úgy tudom ,
nem az első eset, hogy a szervezet honlapjának vonatkozó részét „elmulasztották” frissíteni .

A fentiekre tekintettel az alábbi kérdéseimre várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát :

l ./ Mi az oka annak, hogy a KÖSZ honlapján az üvegzseb oldalakon 2008 . augusztus 10. után
nem szerepel nettó ötmillió Ft érték feletti szerződésre vonatkozó adat?
2./ Kötött-e a KÖSZ 2008 . augusztus 10. után örökségvédelmi munkálatokra nettó ötmillió Ft
érték feletti szerződést?
3 ./ Van-e KÖSZ-nek számítógépes rendszergazdája, aki a fent hivatkozott frissítéseket képe s
elvégezni?
4./ Milyen intézkedéseket tesz miniszter úr annak érdekében, hogy a KÖSZ maradéktalanu l
betartsa a jogszabályi el ő írásokat?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2009 . április 14 .
Erdős Norbert
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